
Reactie op concept draagmoederschap

Geachte mijnheer/mevrouw,

Wij, (schoon)ouders van onze zoon en zijn vriend en grootouders van een 
tweeling (2 jaar) willen van de gelegenheid gebruik maken om onze visie te 
geven op het concept.
Onze zoon en zijn vriend hebben via een draagmoeder in de VS een prachtige 
tweeling gekregen. Het gaat uitstekend met de ouders en met de kinderen en 
je zou willen dat veel kinderen in zo’n gelukkige omstandigheden zouden 
opgroeien.
Ze hebben een goed geregeld contact met de draagmoeder en de eiceldonor.
De draagmoeder is zelfs in NL op bezoek geweest.
Toen de mannen enkele jaren geleden, na een lange zorgvuldige zoektocht, 
vertelden dat ze via een draagmoeder in de VS een kind of kinderen wilden 
krijgen hadden wij veel vragen. Hoe zit het met de binding van de 
draagmoeder? En van de eiceldonor? Hoe is het geregeld dat de kinderen als ze 
dat later contact met hun willen hebben? Hoe krijg je zicht op de lichamelijke, 
psychische en sociale situatie van de draagmoeder? Hoe moet het juridisch zo 
geregeld worden dat de kinderen er later geen last van hebben? En nog veel 
meer van dergelijke vragen. Geleidelijk aan werden we gerustgesteld doordat 
alles goed geregeld was. Op de website van de stichting Meer dan gewenst 
kunt u lezen hoe zorgvuldig alles geregeld is. Ik heb zelf met de jeugdzorg in NL 
te maken gehad en zou willen dat de voorwaarden op een kind op de wereld te 
zetten zo goed geregeld in NL was. 
Nu horen wij dat de route via draagmoeders in de VS straks niet meer mogelijk 
is. Wij hadden gehoopt dat voor toekomstige wensouders er ook een 
mogelijkheid kwam in NL. Maar het wordt moeilijker in plaats van beter. Zijn 
we onze positie als gidsland voor de LHTB-ers aan het verlaten? Zetten we 
stappen terug in plaats van vooruit?
Het zou beter zijn een onderzoek te doen naar de ervaringen van de kinderen 
en de ouders die deze route hebben gelopen en daarop nieuw beleid te 
ontwikkelen in plaats van vanuit sentimenten beleid aan te passen. 
Het risico is dat toekomstige wensouders gaan kiezen voor routes die veel 
riskanter zijn voor de kinderen en voor hen.
We hopen dat het voorstel aangepast wordt.
Met vriendelijke groet


